Dear Members,

The deadline for proposing new IUSSP Scientific Panels has now passed and the proposals submitted will be reviewed by Bureau and Council shortly. Members however are welcome to submit proposals any time. Any proposals received before 1 December 2014 will be given consideration by the Council at its forthcoming February Council meeting.

To submit a Panel proposal: http://iussp.org/en/proposals-new-iussp-panels
Reminder: Some current Panels will be ending in 2014.

Priority topics for new Panels are the following:

· Youth and intergenerational relations 

· Family planning and reproductive health 

· Living arrangements and child welfare 

· Demography and inequality 

· New approaches to simulation and modelling of demographic processes 

· Migration 

· Population, climate change and the environment 

· The demographic dividend: population, poverty and development 

· Social and economic consequences of population dynamics in middle and high income countries: ageing, low fertility, population decline and the second demographic dividend. 

 

IUSSP Secretariat

Chers membres, 
La date limite pour proposer de nouveaux comités scientifiques est maintenant passée et les propositions soumises vont être prochainement examinées par le Bureau et le Conseil. Les membres peuvent cependant soumettre des propositions à tout moment. Toutes les propositions reçues avant le 1er décembre 2014 seront prises en considération par le Conseil lors de sa prochaine réunion en février 2015. 
Pour soumettre une proposition de comité :http://iussp.org/fr/propositions-de-nouveaux-comit%C3%A9s-de-luiesp
Rappel: Certains comités actuels terminent leur mandat fin 2014. 
Les thèmes prioritaires pour les nouveaux comités sont les suivants : 
· Jeunesse et relations intergénérationnelles 

· Planning familial et santé de la reproduction 

· Modes de vie et bien-être des enfants 

· Démographie et inégalités 

· Nouvelles approches de simulation et de modélisation des processus démographiques 

· Migrations 

· Population, changements climatiques et environnement 

· Le dividende démographique : population, pauvreté et développement 

· Conséquences sociales et économiques des dynamiques de population dans les pays à moyen et haut revenu (vieillissement, faible fécondité, décroissance démographique, deuxième dividende démographique). 
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